
Protokół
z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dąbrówce ul. Malinowa 41
w roku szkolnym 2023/2024

w dniu 14 grudnia 2023 r., godz. 18.00

W dniu 14 grudnia 2023 roku o godz. 18.00 w Szkole Podstawowej im. Kawalerów Orderu
Uśmiechu przy ul. Malinowej 41 w Dąbrówce odbyło się zebranie Rady Rodziców wybranej
na rok szkolny 2023/2024.
W zebraniu uczestniczyło 29 członków Rady Rodziców spośród 48 powołanych do Rady
Rodziców - lista obecności stanowi załącznik do Protokołu.

1. Rozpoczęcie zebrania.
Zebranie otworzył i rozpoczął przewodniczący Tomasz Ratajczak o godz. 18.00. W zebraniu
uczestniczyło 29 członków spośród 48 członków powołanych do Rady Rodziców, co stanowi
60% - istnieje kworum wymagane statutem do podejmowania wiążących uchwał.
Sporządzono listę obecności z zebrania - stanowi załącznik do protokołu.

2. Finanse Rady Rodziców.
Skarbnik przedstawił aktualne zestawienie wpływów składek.

Na dzień 14.12.2023 mamy następujące klasy uiściły największą liczbę składek (%):
8C – 102,5% składki rocznej – przedstawiciel Marta Kopacz

1D – 88,1% składki rocznej – przedstawiciel Marcin Młodkowski

4C – 77,27% składki rocznej – przedstawiciel Danuta Mazurczak

Klasy o najniższym poziomie wpłat:
5E – 18,75% składki rocznej - przedstawiciel Joanna Kruszczyńska

3D – 17,86% składki rocznej – przedstawiciel Diana Piasecka

8A – 8,33% składki rocznej – przedstawiciel Elżbieta Jarczyńska - Pokrzycka

Dziękujemy za wpłaty od wszystkich klas.
Szczegółowa tabela wpłat przedstawia się następująco:

Lp. Klasa Kwota wpłaty

Liczba
uczniów w
klasie na
dzień

27.09.2023

Rzeczywisty
% wpłat danej

klasy

1 1a 815,00 zł 18 56,60%



2 1b 1 120,00 zł 19 73,68%

3 1c 1 120,00 zł 23 60,87%

4 1d 1 480,00 zł 21 88,10%

5 1e 760,00 zł 19 50,00%

6 1f 1 160,00 zł 20 72,50%

7 2a 760,00 zł 21 45,24%

8 2b 960,00 zł 22 54,55%

9 2c 800,00 zł 22 45,45%

10 2d 855,00 zł 22 48,58%

11 2e 640,00 zł 19 42,11%

12 2f 360,00 zł 18 25,00%

13 2g 720,00 zł 21 42,86%

14 2h 880,00 zł 21 52,38%

15 3a 1 120,00 zł 23 60,87%

16 3b 840,00 zł 22 47,73%

17 3c 750,00 zł 21 44,64%



18 3d 300,00 zł 21 17,86%

19 3e 520,00 zł 19 34,21%

20 3f 1 050,00 zł 23 57,07%

21 3g 874,00 zł 20 54,63%

22 4a 680,00 zł 23 36,96%

23 4b 880,00 zł 24 45,83%

24 4c 1 360,00 zł 22 77,27%

25 4d 1 120,00 zł 22 63,64%

26 4e 1 340,00 zł 23 72,83%

27 4f 720,00 zł 22 40,91%

28 4g 840,00 zł 22 47,73%

29 5a 1 400,00 zł 24 72,92%

30 5b 1 185,00 zł 24 61,72%

31 5c 1 140,00 zł 23 61,96%

32 5d 840,00 zł 28 37,50%

33 5e 360,00 zł 24 18,75%



34 5f 920,00 zł 24 47,92%

35 6a 1 160,00 zł 24 60,42%

36 6b 520,00 zł 22 29,55%

37 6c 800,00 zł 24 41,67%

38 6d 810,00 zł 26 38,94%

39 6e 690,00 zł 23 37,50%

40 6f 1 040,00 zł 24 54,17%

41 7a 1 040,00 zł 27 48,15%

42 7b 952,00 zł 27 44,07%

43 7c 680,00 zł 26 32,69%

44 7d 520,00 zł 28 23,21%

45 8a 120,00 zł 18 8,33%

46 8b 880,00 zł 23 47,83%

47 8c 1 640,00 zł 20 102,50%

48 8d 640,00 zł 17 47,06%

SUMA 42 161,00 zł 1 069 47,03%



Wydatki poniesione od czasu ostatniego zebrania Rady Rodziców

14.11.
2023

Sfinansowanie poczęstunku dla

uczestników międzyszkolnego
konkursu j. niemieckiego

"Zungenbrecher - kein Problem"

96,64 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Joanna Malicka PR/8/2023/202
4

06.11.
2023

Dofinansowanie zakupu nagród

dla zwycięzców konkursu

plastycznego pt. “Prawa dziecka

oczami dziecka”

399,87 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Jolanta Ewa Krok PR/7/2023/202
4

06.11.
2023

Dofinansowanie realizacji

innowacji pedagogicznej:

“Mitologia słowiańska na lekcjach

języka polskiego”

250,00 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Natalia Żuk PR/9/2023/202
4

09.11.
2023

Zakup nagród (gier edukacyjnych)

oraz dyplomów dla uczestników

konkursu literackiego “Moja

Ojczyzna”.

300,00 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Anna
Szermietiew,
Anna
Wiśniowska, Alla
Kotyk

PR/10/2023/20
24

14.11.
2023

Zakup poczęstunku dla 45

uczniów zaangażowanych w

przygotowania i wystawienie

Musicalu z okazji Tygodnia Praw

Dziecka

412,85 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Anna
Wiśniowska z
zespołem ds.
Patrona

PR/11/2023/20

24

05.12.
2023

Zakup poczęstunku dla uczniów

klas I - III uczestniczących w

Sportowych Mikołajkach oraz na

zakup pucharu dla klasy

zwycięskiej

500,00 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Nauczyciele
wychowania
fizycznego

PR/12/2023/20

24

05.12.
2023

Zakup książek do I i II etapu

ogólnopolskiego konkursu

czytelniczego w języku angielskim

162,00 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Agnieszka
Kaczmarek

PR/13/2023/20

24

12.12.
2023

Zakup nagród w konkursie

szkolnym na Eko-szopkę
bożonarodzeniową

500,00 zł
Realizacja
projektów
szkolnych

Anna Wendeker
PR/14/2023/20

24

12.12.
2023

Dofinansowanie zakupu nagród w

szkolnym konkursie Spelling Bee
250,00 zł

Konkursy
szkolne i
pozaszkolne

Agata Ezewusi
PR/15/2023/20

24



3. Omówienie bieżących spraw z życia szkoły

1. Rada Rodziców po konsultacji z Dyrekcją szkoły uruchomiła ponownie dawny profil
Rady Rodziców szkoły na Facebook. Na tym profilu będą publikowane bieżące
informacje dotyczące Rady Rodziców i podejmowanych działań.
Dane konta na Facebook: https://www.facebook.com/RadaRodzicowDabrowka/
po dyskusji członków Rady Rodziców postanowiono wspólnie, że wyłączona zostanie
funkcja komentowania postów. Powyższe jest spowodowane brakiem osoby
moderatora forum oraz chęcią uniknięcia rozstrzygania spraw szkolnych na forum,
z pominięciem oficjalnej procedury obowiązującej w szkole.

2. Wystąpiła awaria ogrzewania na sali gminsatycznej. Konieczny jest remont instalacji
ogrzewania. Prace w tym zakresie są podejmowane na bieżąco.

3. Dyrekcja zwróciła się do Rady Rodziców z zapytaniem dotyczącym wizji na rozwój
szkoły i kierunków jej rozwoju. Poddano dyskusji powyższą kwestię oraz zagadnienie
zbliżającego się konkursu na dyrektora szkoły.

Wśród członków Rady Rodziców wiele osób wyraziło potrzebę zapoznania się
osobiście z kandydatami na dyrektora szkoły, jacy będą zainteresowani udziałem w
konkursie na dyrektora szkoły oraz wysłuchania przed głosowaniem przedstawicieli
Rady Rodziców w konkursie na dyrektora szkoły i poznania ich wizji i pomysłów na
funkcjonowanie szkoły w dalszych latach.

Powyższą kwestię poddano głosowaniu Rady Rodziców:
Czy wyrażasz chęć zapoznania się z wszystkimi kandydatami na dyrektora szkoły -
29 (100%) głosów “za”, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się od głosu.

Zgłoszono potrzebę zapoznania się ze szczegółową procedurą wyboru dyrektora
szkoły.

4. Sprawozdania członków wybranych zespołów roboczych z postępów prac:

A. Zespół ds. placu zabaw
Plac zabaw przy wejściu B nie ma aktualnego certyfikatu i w związku z tym został
wyłączony z użytkowania. Zespół ds. placu zabaw wystosował pismo z prośbą o
sporządzenie oferty dot. kosztów naprawy i ew. wymiany uszkodzonych elementów
placu zabaw oraz przedłużenia certyfikatu bezpieczeństwa.

B. Zespół ds. tablicy sukcesu - pozytywnie został zaopiniowany przez Dyrekcję plan
uruchomienia tablicy sukcesu w szkole.

C. Zespół ds. IT
Zespół sprawdził możliwości pobrania bezpłatnego pakietu office od Microsoft, pakiet
w wersji online jest bezpłatny, w wersji do pobrania na komputer jest płatny. Po
konsultacji z nauczycielem informatyki- P. Wojciechem Chmielewskim ustalono, że
powstanie instrukcja użytkowania pakietu office w wersji Google dla uczniów, która
jest bezpłatna i została stworzona przez szkołę w czasie pandemii.

https://www.facebook.com/RadaRodzicowDabrowka/


Pakiet office od Google jest podobną wersją do wersji Microsoft, dodatkowo każdy
z uczniów szkoły posiada do niej dostęp (osoby, które nie mają szkolnego konta na
Google proszone są o kontakt z wychowawcą). Instrukcja obsługi dla użytkowników
została stworzona, lecz wymaga korekty o możliwość odzyskania hasła za pomocą
kodu sms oraz musi przejść autoryzację w szkole. Po otrzymaniu akceptacji-
zostanie wysłana na skrzynki przedstawicieli RR z prośbą o rozesłanie jej do
wszystkich rodziców.

D. Zespół ds. współpracy z pedagogami szkolnymi
Zespół dwukrotnie spotkał się z Zespołem Pedagogów. Na rok 2024 zaplanowano
następujące działania:
- "malinowa skrzyneczka" - Panie Pedagog wspólnie z pielęgniarka i konserwatorem
wybiorą model i zaproponują zawartość. Rada Rodziców zrealizuje zakup (3 sztuki
apteczek ściennych z podpaskami do umieszczenia w toaletach dziewczęcych);
- przedstawienie dla uczniów z udziałem rodziców - koncepcja w opracowaniu przez
Zespół Pedagogiczny, RR deklaruje wsparcie w rozpropagowaniu tematu pośród
wszystkich rodziców;
- ulotka dla rodziców nt. budowy relacji z dziećmi. W styczniu planowane jest
przygotowanie i przekazanie wszystkim rodzicom ulotki ze wskazaniem głównych
zagrożeń zdrowia psychicznego dzieci oraz zachętą do budowy relacji w formie
codziennego, bliskiego i uważnego dialogu z dzieckiem (robocze hasło "kwadrans
dla relacji"). Zespół Pedagogiczny zaproponuje treść, RR opracuje graficznie,
wydrukuje i rozdystrybuuje ulotki (ok. 1200 sztuk). W dalszych etapach zakładamy
kolejne akcje, wzmacniające świadomość rodziców i ich odpowiedzialność za
psychiczny dobrostan dzieci;
- warsztaty dla rodziców i uczniów z udziałem zaproszonych specjalistów. W 2024
Zespół Pedagogiczny planuje zaproszenie p. Macieja Dębskiego z akcją "Dbam
o swój zasięg" - bezpieczeństwo cyfrowe.

E. Zespół żywieniowy - planowana jest wizytacja przedstawicieli RR w szkole w czasie
przerw obiadowych, celem oceny które z przerw wymagają wydłużenia. Po tej ocenie
zostanie rozważona kwestia wydłużenia przerw, aby umożliwić uczniom komfortowe
zjedzenie obiadu bez nadmiernego pośpiechu. Sprawa zostanie skonsultowana z
Dyrekcją.

5. Nieobecności na zebraniach RR i głosowanie nad wykreśleniem członków
RR nie uczęszczających na zebrania.

Stwierdzono, że następujących członkowie Rady Rodziców (każdy z członków z
osobna) nie brali udziału w 3 zebraniach (każdy z członków z osobna):
- Michał Nowakowski - 1f;
- Mikołaj Piwecki - 3e
- Anna Adamczyk - 7b

Powyższe zgodnie ze Statutem Rady Rodziców pozwala na skreślenie wskazanych
osób z listy członków Rady Rodziców.

Zarządzono głosowania w ww. sprawach:
A. Czy głosujesz za wykreśleniem z listy członków Rady Rodziców Pana Michała

Nowakowskiego, przedstawiciela klasy 1f - z uwagi na trzykrotną absencję na
zebraniach?



W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 29 członków Rady Rodziców
z 48 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 60%. Stwierdzono kworum.
21 głosów zostało oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, a 8 członków
Rady Rodziców wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością
głosów.

B. Czy głosujesz za wykreśleniem z listy członków Rady Rodziców Pana
Mikołaja Piweckiego, przedstawiciela klasy 3e - z uwagi na trzykrotną
absencję na zebraniach?
W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 29 członków Rady Rodziców
z 48 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 60%. Stwierdzono kworum.
21 głosów zostało oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, a 8 członków
Rady Rodziców wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością
głosów.

C. Czy głosujesz za wykreśleniem z listy członków Rady Rodziców Pani Anny
Adamczyk, przedstawiciela klasy 7b - z uwagi na trzykrotną absencję na
zebraniach?
W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 29 członków Rady Rodziców
z 48 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 60%. Stwierdzono kworum.
21 głosów zostało oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, a 8 członków
Rady Rodziców wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością
głosów.

6. Termin kolejnego zebrania.
Wyznaczono datę następnego zebrania RR na 18.01.2024 r. (czwartek) o godz. 18:00
w stołówce szkolnej.

7. Zamknięcie i zakończenie zebrania przez przewodniczącego
Przewodniczący Tomasz Ratajczak zakończył spotkanie Rady Rodziców.

Protokołowała

Magdalena Stępień
Sekretarzyni Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce


